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Zápisnica 

20.  riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

21. novembra 2017 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity 

3. Vzdelávanie a starostlivosť o študentov 

Ročný plán úloh 

3.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2017 - Prijať zmeny a doplnenia Študijného 

poriadku TU pri zohľadnení pripravovanej novely Zákona o VŠ, s akceptáciou 

vzdelávania orientovaného na študenta 

3.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2017 - Monitorovať a podporovať možnosť 

znovuzískania značiek ECTS a DS - label 

Aktuálne záležitosti 

4. Veda, výskum a umelecká činnosť 

Ročný plán úloh 

4.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2017 - Zabezpečiť zapojenie TU a jej fakúlt 

do Týždňa vedy 2017 

4.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2017 - Zabezpečiť organizáciu podujatia 

„Výstava zahraničnej literatúry, Svet odbornej literatúry a Trnavská univerzita“ 

Aktuálne záležitosti  

5. Rozvoj 

Ročný plán úloh 

5.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2017 - Zabezpečiť nástroj na unifikovanie 

hodnotenie efektivity nepedagogických zamestnancov univerzity, ako nástroja pre 

manažment ľudských zdrojov a nástroja pre politiku ich odmeňovania 

Aktuálne záležitosti 

6. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

Ročný plán úloh 

6.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2017 - Podporiť konanie univerzitnej beánie 

študentov TU s cieľom vytvorenia tradície tohto podujatia na TU 

Aktuálne záležitosti 

7. Vnútorný systém kvality  

Aktuálne záležitosti  

8. Ekonomické záležitosti univerzity 

Aktuálne záležitosti 

9. Rozličné 

 

 

 

Bod 1 

 

20. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR 

TU“) otvoril a viedol prof. doc. JUDr. Marek Šmid, PhD., rektor Trnavskej univerzity v 

Trnave (ďalej len „rektor univerzity“).  

Následne oboznámil prítomných s navrhnutým programom a požiadal členov KR TU 

o vyjadrenie. Členovia KR TU súhlasili s návrhom programu tak, ako bol uvedený v 

pozvánke.  
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Bod 2 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity:  

 o zasadnutí Správnej rady TU dňa 9. novembra 2017; 

 o účasti na stretnutí prezidenta SR Andreja Kisku na pôde UCM na pozvanie rektora 

UCM, doc. Matúša dňa 14. novembra 2017; 

 o realizácii kontroly projektu na mieste 15. novembra 2017 – kontrolu vykonala 

Výskumná agentúra na projekt "Dokončenie modernizácie infraštruktúry Trnavskej 

univerzity v Trnave pre zlepšenie podmienok vzdelávacieho procesu". Bola zameraná 

na kontrolu využívania dodaného tovaru, vykonaných prác alebo poskytnutia služieb po 

ukončení realizácie aktivít projektu. Výsledok kontroly bude známy do 50 

kalendárnych dní odo dňa ukončenia kontroly; 
 o stretnutí s kontrolórkou NKÚ vo veci predbežného prerokovania výsledkov kontroly, 

ktorá na univerzite prebieha od augusta 2017, následne 22. novembra dôjde k podpisu 

vyhotovených zápisníc, výsledkom kontroly nie sú žiadne pokuty, ani opatrenia, závery 

kontroly majú len odporúčací charakter; 

 o výzve zo strany Slovenskej rektorskej konferencie (ďalej len „SRK“) na predloženie 

návrhu na hodnotiteľa v hodnotiacej komisii Študentskej osobnosti Slovenska za našu 

univerzitu – v predchádzajúcom ročníku mala univerzita zastúpenie v hodnotiacej 

komisii za oblasť právo, kde pôsobila doc. Lantajová z PF TU, rektor univerzity 

navrhol potvrdiť pôsobenie doc. Lantajovej v tejto pozícii i v tomto ročníku. Členovia 

KR TU konsenzuálne súhlasili s týmto návrhom.  

 

 

Bod 3 

 

3.1 

 Prorektorka pre vzdelávanie informovala o stave plnenia úlohy RPÚ 2017 - Prijať 

zmeny a doplnenia Študijného poriadku TU pri zohľadnení pripravovanej novely Zákona 

o VŠ, s akceptáciou vzdelávania orientovaného na študenta. Vzhľadom na zastavenie procesu 

novely Zákona o VŠ a po zmene vedenia MŠVVaŠ SR, táto úloha nie je splnená. Realizáciou 

činnosti Rady pre ekonomický rozvoj TU v Trnave však vznikla potreba novely študijného 

poriadku TU bez ohľadu na novelu Zákona o VŠ, z tohto dôvodu boli uznesením menovanej 

rady definované oblasti, v ktorých bude študijný poriadok novelizovaný. Nový Študijný 

poriadok TU v Trnave zjednotí pravidlá v oblastiach spôsobu ukončenia predmetov 

priebežným hodnotením, vypisovania termínov skúšok, zapisovania hodnotenia v systéme 

MAIS, spôsobu ospravedlňovania sa z termínov, zápisu na štúdium, zápisu predmetov štúdia, 

vypisovania tém záverečných a diplomových prác, uznávania predmetov, prenosu kreditov 

a známok, fakultatívnej účasti na vyučovaní, prerušenia a zanechania štúdia, zmeny ŠP a 

prestupu z inej vysokej školy a organizácie štátnych skúšok. KR TU následne prijalo 

uznesenie: 

 
UZNESENIE KR TU 1/20-21112017 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie o plnení úlohy RPÚ 

2017 - Prijať zmeny a doplnenia Študijného poriadku TU pri zohľadnení pripravovanej 

novely Zákona o VŠ, s akceptáciou vzdelávania orientovaného na študenta. Úloha sa 

realizuje prostredníctvom Rady pre ekonomický rozvoj. 

Z: doc. Peterková  
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3.2 

Prorektorka pre vzdelávanie ďalej prítomným poskytla informáciu o stave plnenia 

úlohy RPÚ 2017 - Monitorovať a podporovať možnosť znovuzískania značiek ECTS a DS – 

label. Uviedla, že plánuje svoju účasť na workshope viazanom na túto záležitosť.  

Zároveň podotkla, že v súčasnosti EÚ kladie viac dôraz na Erasmus ako na ECTS 

a DS Label, preto získavanie týchto značiek nemá vytvorené vhodné podmienky v európskom 

priestore. V prípade zlepšenia podmienok je univerzita pripravená pracovať na ich 

znovuzískaní. KR TU  následne prijalo uznesenie: 

 
UZNESENIE KR TU 2/20-21112017 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie o plnení úlohy RPÚ 

2017 - Monitorovať a podporovať možnosť znovuzískania značiek ECTS a DS – label.  

Z: doc. Peterková  

 

 

KR TU vzalo na vedomie ďalšie informácie prorektorky pre vzdelávanie:  

 o priebehu a zhodnotení účasti zástupcov univerzity na knižnom veľtrhu Bibliotéka 

v dňoch 9. – 12. novembra 2017;  

 o aktuálne prebiehajúcom podujatí Career day, ktoré pre študentov univerzita pripravila 

v spolupráci s Národným Kariérnym centrom. 

 

 

Bod 4 

 

  Vzhľadom na ospravedlnenú neúčasť prorektora pre vedeckú a umeleckú činnosť na 

zasadnutí, odznejú informácie z oblasti vedy, výskumu a umeleckej činnosti na najbližšom 

zasadnutí KR TU.  

 

 

Bod 5 

 

5.1 

Prorektor pre rozvoj informoval o stave plnenia úlohy RPÚ 2017 - Zabezpečiť 

nástroj na unifikovanie hodnotenie efektivity nepedagogických zamestnancov univerzity, ako 

nástroja pre manažment ľudských zdrojov a nástroja pre politiku ich odmeňovania. Uviedol, 

že touto problematikou sa zaoberá pracovná skupina v rámci Rady pre ekonomický rozvoj 

TU. Návrhy budú prezentovať na najbližšom zasadnutí rady dňa 29. novembra 2017. KR TU 

prijalo uznesenie:  

 
UZNESENIE KR TU 3/20-21112017 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre rozvoj o plnení úlohy RPÚ 2017 - 

Zabezpečiť nástroj na unifikovanie hodnotenie efektivity nepedagogických 

zamestnancov univerzity, ako nástroja pre manažment ľudských zdrojov a nástroja pre 

politiku ich odmeňovania.  
Z: doc. Majdan  

 

KR TU vzalo na vedomie ďalšie informácie prorektora pre rozvoj:  

 o vývoji implementácie e-learningu – z finančného hľadiska bude projekt ukončený do 

konca tohto roka, teda v súlade s predpokladom. V testovacej verzii systému sa 

aktuálne zisťujú a odstraňujú nedostatky, do začiatku budúceho semestra bude systém 

funkčný a spustený do ostrej prevádzky; 
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 o zabezpečení všetkých potrebných revízií a kontrol v budove Adalbertinum - 

prebiehajú takisto základné nevyhnuté výmeny, v oblasti potrebnej rekonštrukcie na TU 

zatiaľ nebola doručená odpoveď ministerstva školstva na žiadosť o poskytnutie 

kapitálovej dotácie; 

 o postupnom ukončovaní činnosti pracovných skupín Rady pre ekonomický rozvoj TU 

(RER) – prorektor zhromažďuje záverečné správy z jednotlivých pracovných skupín, 

pripravuje komplexnú záverečnú správu na najbližšie zasadnutie KR TU;  

 o riešení problematického prístupu k wifi v študentskom domove – problém bol 

vyriešený zakúpením nového wifi routru.  

 

 

Bod 6 

 

6.1  

Prorektor pre vonkajšie vzťahy informoval o stave plnenia úlohy RPÚ 2017 - 

Podporiť konanie univerzitnej beánie študentov TU s cieľom vytvorenia tradície tohto 

podujatia na TU. Uviedol, že je v tejto súvislosti v kontakte s členmi študentskej rady TU, 

hľadajú spoločne možnosti efektívneho fungovania a zabezpečovania príprav a organizácie 

tohto podujatia bez väzby na konkrétne osoby vzhľadom na fluktuáciu študentov univerzity. 

KR TU následne prijalo uznesenie: 

 
UZNESENIE KR TU 4/20-21112017 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy o plnení úlohy 

RPÚ 2017 - Podporiť konanie univerzitnej beánie študentov TU s cieľom vytvorenia 

tradície tohto podujatia na TU.  

Z: doc. Marinčák 

 

 

KR TU vzalo na vedomie ďalšie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy:  

 o zaznamenanom náraste počtu záujemcov o študentské pobyty i stáže v rámci zimného 

semestra; 

 o stave príprav propagačného materiálu financovaného prostredníctvom programu 

Erasmus+ – v súvislosti s prípravou materiálu požiadal dekanov fakúlt o zabezpečenie 

vypracovania návrhov propagačných listov, ktoré budú obsahovať základné informácie 

o fakultách pre zahraničných študentov, a to najneskôr do 15. decembra 2017.  

 

 

Bod 7 

 

  Vzhľadom na ospravedlnenú neúčasť koordinátorky pre kvalitu na zasadnutí, odznejú 

informácie z oblasti zabezpečovania vnútorného systému kvality na najbližšom zasadnutí KR 

TU.  

 

 

Bod 8 

 
KR TU vzalo na vedomie informáciu kvestora univerzity o úspešnom 

priebehu zapojenia sa TU do iniciatívy ministerstva školstva na implementáciu softvéru na 

univerzálnu kalkuláciu nákladov - UNIKAN, ktorý slúži ako nástroj na kontrolu efektívneho 

využívania prostriedkov, čím vzniká možnosť lepšie kontrolovať, ktoré študijné programy sú 

efektívne z hľadiska ekonomickej náročnosti.  
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Bod 9 

 

V rámci posledného bodu rokovania o slovo požiadala predsedníčka AS TU, dr. 

Karabová, ktorá dala ako podnet na diskusiu problematiku znečistenia vonkajších priestorov 

budovy rektorátu a Filozofickej fakulty holubmi. Vzhľadom na to, že sa v tejto súvislosti na 

ňu obrátili viacerí zamestnanci, keďže tento stav považujú za zdraviu škodlivý, považovala za 

potrebné dať do pozornosti túto záležitosť i na tomto pléne.  

Na základe otvorenej diskusie vzišiel záver, aby sa kvestor univerzity pokúsil riešiť 

uvedenú situáciu v spolupráci s Mestom Trnava. 

 

 

Na záver rektor univerzity poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil. 

 

 

 

 

Schválil: prof. doc. JUDr. Marek Šmid, PhD. 

rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Lívia Jánošková 

 

 

Trnava 21. 11. 2017 

 

 


